

# STRATEGI PELAKSANAAN PEMBELAJARAN DAN PEMUDAHCARAAN DI PUSAT PEMBELAJARAN

**NAMA PUSAT : DRAMATIC PLAY AND SIMULATION**

**FUNGSI : MAIN PERANAN**

**TAJUK : SELAMAT DATANG KE PERPUSTAKAAN KU**

BI L	PERKARA	CATATAN	
<b>1</b>	<b>STANDARD KANDUNGAN</b>	<b>KE 2.1</b>	Melakonkan pelbagai watak.
		<b>KD 2.3</b>	Membina keyakinan untuk berkomunikasi
<b>2</b>	<b>STANDARD PEMBELAJARAN</b>	<b>KE 2.1.2</b>	Melakonkan watak berdasarkan cerita
		<b>KD 2.3.3</b>	Berinteraksi dengan yakin.
		<b>KD 2.3.5</b>	Menunjukkan kebolehan sendiri melalui pelbagai kaedah komunikasi.
<b>3</b>	<b>STREAM</b>	<b>S</b>	Kanak-kanak memahami fungsi kincir angin kepada Mini Perpustakaan yang tersedia.
		<b>T</b>	<input type="checkbox"/> Pakaian Bersesuaian Tugas <input type="checkbox"/> Rak <input type="checkbox"/> Buku <input type="checkbox"/> Bahan-bahan Hasil Kitar Semula
		<b>R</b>	nilai-nilai murni dalam pergaulan.
		<b>E</b>	menyusun kedudukan barang dalam Mini Perpustakaan.
		<b>A</b>	Kanak-kanak melakonkan watak berdasarkan bidang tugas masing-masing.
		<b>M</b>	Mengenal warna, susunan dan corak peralatan yang terdapat dalam Mini Perpustakaan.
		<b>4</b>	<b>OBJEKTIF</b>

5	<b>BBM</b>	<input type="checkbox"/> Buku dan perabot dalam perpustakaan mini
6	<b>NILAI MURNI</b>	<input type="checkbox"/> Bekerjasama <input type="checkbox"/> Bertolak Ansur <input type="checkbox"/> Sabar <input type="checkbox"/> Berbudi Pekerti
7	<p><b><u>STRATEGI PELAKSANAAN</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kanak-kanak melawat sekitar Eco Park.</li> <li>2. Kanak-kanak berada dalam Mini Perpustakaan.</li> <li>3. Kanak-kanak memakai pakaian yang telah disediakan dan melakonkan watak mengikut tugas masing-masing. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Watak 1:?</li> <li>- Watak 2 ?</li> </ul> </li> <li>4. Meyusun peralatan,perabot dan buku-buku yang ada di dalam Mini Perpustakaan.</li> <li>5. Kanak-kanak bercerita tentang pengalaman mereka berada di perpustakaan mini .</li> </ol> <p><b><u>Nota:</u></b>  <i>* Guru boleh menyediakan abm berdasarkan pelbagai tema yang bersesuaian</i></p>	